
 

 

Årsberetning for 2024 

1. Virksomheten 
Husvik og Nes Vel ble stiftet 25.februar 1925 med «formål å virke for stedets trivsel og 
fremgang». 

Etter 100 års drift er formålet fortsatt det samme og konkretisert i følgende hovedoppgaver: 

• ivareta organisering og drift av foreningens eget hus 

• organisere sosiale og nyttige sammenkomster, miljøprosjekter og dugnader på 
fellesområder 

• være høringsinstans for kommunen i utbyggings- og reguleringssaker knyttet bl a til 
veiutbygging, planlegging av nye boligområder og andre inngrep som berører nærmiljøet 

• jobbe med sikring av friarealer, «smetter» og snarveier, vern av kystsonen, fartsgrenser 
og trafikksikkerhetstiltak 

Husvik Bedehusforening ga i 2010 et rente- og avdragsfritt lån på 2.8 millioner kroner til 
Vellet i forbindelse med bygging av Sjøstua og de bruker Sjøstua til sine aktiviteter i henhold 
til inngått låneavtale. 

2. Medlemmer 
Ved utgangen av 2024 hadde Vellet 517 medlemmer fordelt på 447 hovedmedlemmer, 68 

støttemedlemmer og 5 æresmedlemmer. Æresmedlemmene var Kathleen Hellman, Reidar 

Olsen, Terje Gran, Olav Fossgard og Thorleif Holm-Olsen. 

 

I løpet av året har vi fått 47 nye medlemmer og 13 har sluttet. 

 

Av hoved- og støttemedlemmene var det 34 som ikke betalte kontingenten i 2024 til tross for 

purringer.  

 

Vi har registrert deltakere på 5 av de store aktivitetene. Disse forutsetter medlemskap i vellet: 

 

Kor   34 deltakere 

Orkester   19 deltakere 

Linedans   25 deltakere 

Quigong   19 deltakere 

Seniordans  14 deltakere 

 

Disse aktivitetene må ta en del av æren for økningen i medlemstallet. 

 

3. Styret 
Styret i 2024 har, etter årsmøtet 14. mars, bestått av: 

Sverre Bisgaard 

Tom Åge Jacobsen 

Leder/sekretær 

Nestleder 

Bente Opstad Kasserer 

Thorleif Holm-Olsen IT og Web ansvarlig 



Terje Gran Driftsansvarlig 

Tomas Vigeland Styremedlem 

Leif Willy Blankert Styremedlem 

Øyvind Solheim Styremedlem (valgt av Husvik Bedehusforening) 

Kathleen Hellman Varamedlem 

Jon Fredrik Stuestøl 

Andre funksjoner: 

Varamedlem 

Erik Evensen Revisor 

Truls Gran Valgkomiteen - leder 

 
4. Styrets arbeid 

 

Styret har avholdt 8 styremøter i løpet av året. Styret har i 2024 arbeidet 
med saker knyttet til 
1. Ole III 

Bakgrunn: Det har vært transport over Husøysundet siden slutten av 1800-tallet og frem 
til nå med unntak av perioden 1.1.2013 til juli 2017 da velforeningene på Husøy og 
Foynland sammen med Husvik og Nes Vel oppnådde aksept og støtte til å revitalisere 
tilbudet igjen. 3. juli 2017 kom Ole Ill endelig igjen i daglig drift over sundet, og har de 
etterfølgende år vært i drift i en stor del av sommersesongen. Lengden på 
driftssesongen har variert noe fra år til år, avhengig av finansieringen. Forbindelsen over 
Husøysundet er en del av Sykkelvei 1 i vårt fylke. 
 
De nevnte tre velforeningene har etablert en arbeidsgruppe. Gruppen har kontakt og 
møter ved behov med 

• politikere og administrasjon i Tønsberg og Færder kommuner 

• Fylkeskommunen 

• Terje Salvesen og skippere  
for å sikre økonomiske bidrag til driften. Gruppen vår er den samme som startet arbeidet 
med å re-etablere Fergeforbindelsen i 2016: Baard Andreas Jacobsen (Foynland); Pål 
Otto Hansen og Ulf Slotvik (Husøy) og Tor Henriksen fra Husvik og Nes Vel. 
 
Tønsberg Kommune har i 2024 igangsatt et prosjekt for innkjøp av ny ferge, Ole 4. 
Det blir en bemannet ferje klargjort for autonom føring. På Husøysiden blir det ikke gjort 
endringer, mens det på Aldershvile blir laget nytt bryggearrangement med flytebrygge, 
blant annet for å tilfredsstille rullestolbrukere. Utforming av båten er avklart, og når 
politikerne trykker på start-knappen, så setter man i gang med innhenting av anbud. 
Etter at alt dette var klart i sommer, har politikerne (nok en gang) utsatt prosessen med 
ny ferge. I og med at Ole 3 fungerer og har alle sikkerhetssertifikater og godkjenninger, 
så ser vi ingen grunn til å engasjere oss spesielt i denne utsettelsen. Terje Salvesen 
modifiserer sin vedlikeholdsplan i forhold til forventet levetid for Ole 3. 
 
Våre planer for 2025: 
Bevilgninger og annet er nå vel forankret i alle instanser. Ny ferge er prosjektert. Brygge 
planlagt oppgradert. Så arbeidsgruppens oppgaver i 2025 er bare å 

• Holde kontakt med Terje Salvesen og driftsapparatet i kommunen (Øyvind 
Myhre) for å se at alt fungerer 



• Gå til aksjon om noe skjærer seg. Vi vil gjerne fremføre at varaordfører Bent 
Molvær er en Ole3 -venn og en som viser stor handlekraft når det behøves. 

 
 

2. Tiltak i strandsonen/friområder 

Vellet har i 2024 fulgt opp arbeidet med å sikre allmennhetens adgang til friarealer, 
spesielt i forbindelse med private tiltak i strandsonen.  

• Fagersandveien 13C: Etter at kommunen godkjente søknad om tilknytning til 
vann og avløp, har vellet hatt kontakt med kommunen om å begrense 
privatiserende tiltak på friområdet. Dessverre har ikke kommunen greid å 
prioritere dette, slik at innspill fra vellet har blitt stående ubesvart. Styret vil 
følge med på eventuelle nye forsøk på å begrense allmennhetens adgang til 
området. 

• Innsigelse/spørsmål fra nabo angående skilting av privat brygge på friområde 
ved Jernvik. Av prosessøkonomiske hensyn har kommunen besluttet å frafalle 
krav om at allmennheten har bruksrett til brygga på Jernvik. Det understrekes 
at allmennheten har rett til å bruke friområdet. 

• På Tangen er det tatt opp sak med strand- og bryggerett. Det er avklart at 
Kommunen eier strandparsellen. Rett til privat brygge er avvist.  

• Friareal Stålveien: Vellet har utarbeidet forslag til tilrettelegging for 
kajakkpadling med utsettelse av oppbevaringsbokser for kajakker. Mulighet for 
samarbeid med et privat selskap undersøkes. 

 
3. Gang- og sykkelstier. 

Styret har ikke behandlet noen saker i tilknytning til gang- og sykkelstier i 2024. 

 

4. Badehus m/badstue i tilknytning til Sjøstua 
 
Bakgrunn: Badeforeningen i vellet fremmet i 2022 et forslag om å få satt opp en badstue 
i tilknytning til Sjøstua. Et første innspill ble diskutert i styret i juni 2022 med positiv 
tilbakemelding om å gå videre med planene. En arbeidsgruppe utarbeidet en skisse som 
ble presentert for styret i november samme år. Styret besluttet å dekke kostnad ved 
forhåndskonferanse med kommunen. Vellet mottok referatet fra forhåndskonferansen i 
jan 2023, som dannet underlag for videre diskusjon om hvordan et slikt prosjekt eventuelt 
kan realiseres. Alle signaler fra oppstartsmøte og tilbakemeldinger fra naboer og 
kommune var positive til tiltaket. Årsmøtet i vellet i 2023 ga grønt lys for å arbeide videre 
med disse planene. 
 
I vellets årsmøte i 2024 ble det gitt grønt lys for videre arbeid med planene. Vellet sendte 
en offisiell søknad til Tønsberg Kommune om endring av reguleringsplanen den 23. mars 
2024. 
 
Saken ble i august fremmet for Utvalget for Plan og Bygg (UPB) i august og da med en 
negativ innstilling fra kommunedirektøren som uventet argumenterte for at det var en 
sikkerhetsrisiko å bade utenfor «Sjøstua». Dette var stikk i strid med tidligere signaler og 
uten referanser til noen sikkerhetsvurdering eller innsigelser. 
 
Vår søknad om endring av reguleringsplanen for å bygge en badstue, ble derfor avslått av 
utvalget.  Styret i vellet mener imidlertid  at det er fullt mulig å tilrettelegge en 
bademulighet utenfor Sjøstua (basert på universell utforming) som ikke representerer en 
fare for personskader. 
 



Vi har derfor fremmet en klage på denne avgjørelsen. Klagen er imidlertid avvist, da man 
ikke har juridisk rett til å klage på en plan som ikke er akseptert (negativ beslutning). Det 
er imidlertid tillatt å klage på denne avvisningen til Statsforvalteren. 
 
HNV har derfor fremmet en klage til Statsforvalteren i Vestfold/ Telemark hvor vi klager 
på avvisningen av vår klage fordi Tønsberg ikke har ivaretatt sin informasjonsplikt i hht 
Forvaltningsloven og Bygningsloven. Hvordan dette går vet vi ikke. 
 
Planavdelingen i Kommunen har derimot bedt oss, sammen med nabo Flybåten om å 
forslå en felles plan for utbygning av strandlinjen. Vi er i dialog med eierne av Flybåten 
men det er uklart hva det kan føre til. 
 
Styret vil forfølge saken så langt det lar seg gjøre uten å pådra seg ytterligere kommunale 
gebyrer. 
 

5. Nytt byggetrinn på Jarlsø (Jarlsø Nord) 
 
Jarlsø Eiendom har lagt frem et planinitiativ for et nytt byggetrinn på Jarlsø Nord. 
Planinitiativet ble godkjent i Utvalg for Plan og Byggesaker (UPB) 25/10 for oppstart av 
planprosess. Vellet har mottatt henvendelser fra beboere på Jarlsø som er motstandere 
av initiativet, hovedsakelig begrunnet med byggehøyde for det foreslåtte nybygget. Styret 
er enig i de innsigelsene som er fremmet og har lagt inn offisielle kommentarer på 
kommunens offentliggjørelse av planinitiativet om den foreslåtte utbyggingen. Det er lagt 
inn flere innsigelser, hvorav de viktigste er byggehøyden, som foreslås begrenset til 3 
etasjer samt planlagt båthavn, som vil legge ytterligere beslag på strandsonen. 

5. Medlemsengasjement 
 

Sjøstua, som ble åpnet 12.mars 2011, la grunnlaget for vekst i Vellets virksomhet og økning i 
medlemmenes engasjement. Det brede medlemsengasjementet skjer nå i 18 grupper — 4 
driftsgrupper og 10 aktive aktivitetsgrupper. Samlet deltar 125-150 av Vellets medlemmer i 
en eller flere av gruppene. Sven Olav Svendsen har vært koordinator for aktivitetsgruppene 
og legger alle aktivitetene inn i møtekalenderen for Sjøstua. 

 

Driftsgrupper: Gruppeansvarlig: 
 Vaktmestergruppa Terje Gran 

 Husgruppa (Kjøkkengruppa) Gro Jacobsen 

 Informasjonsgruppa Irene Jacobsen 

 Booking-gruppa Gro Dokken 

Aktivitetsgrupper: Gruppeansvarlig: 
• Søndagskafe Irene Jacobsen 

• Qigong Janne og Knut Haugen 

• Quiz Sven Olav Svendsen 

• Strikk innom Lisbeth Næss Evensen 

• Badeforeningen Bente Risvold Andreassen 

• Julesalgsmesse Lisbeth Næss Evensen 

• Historielaget Erik Evensen og Terje Bang 

• Juletrefest Glenn Bergan 

• Nye Husvik Foreldreorkester Thorleif Holm-Olsen 

• Kor Terje Gran og Grethe Urdahl 



 

Skjenkeansvarlige 
Ved åpne arrangementer i Vellets regi hvor det selges alkoholholdige drikker (Qiuzkvelder, 
konserter, pubkvelder o.l.) må vi søke om skjenkebevilling og et vilkår for bevillingen er at en 
person er ansvarlig for skjenkingen. For å bli godkjent som skjenkeansvarlig må man ta 
Kunnskapsprøven for skjenke- og salgsbevilling etter Alkoholloven. 2 av våre medlemmer, Siri 
Skrøppa og Vibeke Stuestøl, har avlagt godkjent prøve. Vi setter stor pris på den jobben de 2 
gjør for Vellet 

 
 

6. Medlemsrettede aktiviteter 
 

De medlemsrettede aktivitetene er organisert og gjennomført i regi av 14 aktivitetsgrupper. 

 
Søndagskafeen: 
Når det gjelder Søndagskafeen er det ikke så mye annet å si  enn at den er veldig populær. 
Og at fler og fler har blitt oppmerksom på kafeen. Kanskje også at de siste to årene har vi 
hatt utstilling av lokale kunstnere. 
 

Qigong-gruppa: 
Trim og qigong-treningen gikk fra 16.januar til 14.mai og fra 10.september til 3.desember i 
2024. Vi hadde i 2024 ca 30 deltagere, men vanligvis ca 20 fremmøtte på treningene. Vi 
startet opp igjen 14.januar 2025. De fleste deltagerne har fulgt treningen i flere år, men det 
er stadig åpent for nye deltagere. 

 

Quiz:  
Vi har gjennomført fire Quiz kvelder i 2024, i februar, april, oktober og i november. Det har 
vært henholdsvis 25, 37, 42 og 34 besøkende på disse kveldene. Det har vært mange nye 
ansikter å se på de ulike kveldene som beviser at vi treffer med våre arrangementer. Totalt 
så har det vært mange gjester på våre quiz-kvelder. Vi er en gruppe på 6 personer hvorav to 
er quiz-mastere, to skjenkeansvarlig og to ‘altmulig’ personer. Ansvaret som quiz-master og 
skjenkansvarlig går på rullering. Takk til disse fire som gjør det mulig å gjennomføre 
quizkveldene. 

 
Strikkegruppa ‘’Strikk innom’’: 
Strikk innom har hatt 20 treff i løpet av 2024, 12 på våren og 8 på høsten. 5-10 deltagere pr. 
gang. 

 

Badeforeningen: 
Det er godt liv i Badeforeningen, men nok ikke like aktivt som de første årene. Men det 
som er hyggelig, er at den yngre garde er oftere å se, og særlig til søndagsbadet. Vi har ikke 
"loggført" antall bad de siste årene, men nå oppfordrer vi til det, og kårer "årets bade-

• Linedans Irene Jacobsen 

• Seniordans Svetlana Zlobina 

Disse aktivitetsgruppene har ikke 
hatt aktivitet i 2024: 
• Konserter 

• Spillegruppe for barn 

• Loppis for barn 

• Gågruppe 

 

 

 

 

 

 



engel" på slutten av året.  I året som gikk, hadde vi årsmøte med tradisjonell bacalao, veldig 
hyggelig og populært. Onsdag, 5. mars, går den tradisjonelle Vinterbadefesten av stabelen, 
og det ser ut til god oppslutning der. Vi inviterer en liten gruppe på Jarlsø som også bader 
hver dag. 

 

Julesalgsmessa: 

Julesalgsmesse ble avholdt 9. og 10.november. 22 utstillere med stort utvalg av strikkevarer, 
julepynt, kaker, glass,tovede hatter, ullbilder, såpe mm. Utlodning og kafe. 

 

Historielaget: 
Historielaget har som vanlig gjennomført sine sporadiske møter hvor vi har diskutert historie 
i vid forstand og gjennomgått mottatt materiale og oppdatert hjemmesiden. Historielaget 
administrerer også som vanlig opplagsplassen "Husvik Slipp" på Fagersand.  

 

Vi ble på slutten av 2023 kontaktet av redaksjonen i den lokalhistoriske boka Berget, og ble 
bedt om å komme med en artikkel til 2024-utgaven. De ønsket å få mer stoff fra 
"provinsene".  Vi skrev artikkelen "Om tidlig industriutvikling på Husvik og Jarlsø" som ble 
godt mottatt og publisert i Berget 2024. Husvik-kalenderen kom ut som vanlig og var til salgs 
på Julemessa. Det ble solgt 70 kalendere.  

 

Nye Husvik Foreldreorkester: 

Husvik Nye Foreldreorkester har hatt til sammen 29 hyggelige øvelser på Sjøstua i 2024. 

Vi er nå 19 musikanter og dirigent som har vært samlet hver tirsdag. Dette er en aktivitet til 

glede for eldre musikanter og opp til flere tilhørere ved konserter, bl a på sykehjem i 

kommunen. Vi tar gjerne imot flere som har lyst til å spille med oss. 

 

Kor – Korinten: 
Vi er veldig fornøyde med Sjøstua. Der har vi øvelser hver tirsdag fra kl.19.00 til 21.00. Vi 
setter av tid til en liten kaffepause midtveis i øvelsen. Vi har en avslutningsfest før jul og en 
fest på siste øvelse før sommerferien. Sist kjøpte vi snitter fra Smør og Fluga og det var veldig 
vellykket.  

Etter at vi flyttet til Sjøstua har vi fått mange flere medlemmer og er nå 34 medlemmer totalt. 
Før jul gjennomførte vi en hyggelig julekonsert med allsang på Eik aktivitetssenter. Både vi og 
publikum koste oss. Etter konserten fikk vi kaker og kaffe. Tidligere hadde vi øvelser i gangen 
fordi det var best akustikk der, men fordi vi nå er så mange og fortsatt tar imot nye 
medlemmer så flyttet vi inn i storstua. Det er derfor hyggelig om enda flere ønsker å være 
med oss. 

Terje Gran er kontaktperson for de som ønsker å prøve seg i koret. Terje er blitt en habil 
tenorsanger og er alltid blid og hjelpsom. 

 

Juletrefest: 
Tradisjon tro ble det avholdt juletrefest den 8. Januar 2025 på Sjøstua. Slagen Musikkorps 
satt gjestene i julestemning fra vi kom til det var tid for gang og sang rundt juletreet. Til 
servering var det oppfordret til å ta med rester fra julekakene og til dette ble det servert kaffe 
og saft. Det ble også loddet ut 2 fruktkurver sponset av Kiwi Råel til 2 heldige barn. Til slutt 
så var vi heldig å få besøk av nissen i år også som hadde med nisse-poser i sekken sin.  Det 
var ca 74 barn og et 40 talls voksne som hygget seg og fikk med seg litt ekstra julestemning 
inn i 2025.  Takk til årets juletrefest komite: Elin, Thomas, Marte, Lars Erik, Tonje og Glenn og 
våre leverandører: Kiwi Råel, Slagen Musikkorps. 

 

 

Linedans: 



Linedans kvelden har også blitt populært med et snitt på 25 danseglade damer. Så her er det 
mulighet for danseglade herrer! 

 

Seniordans: 
Det ble avholdt 7 kvelder med  Seniordans i 2024 i perioden fra 16 september t.o.m. 2 
desember på Sjøstua. Nå er det en gruppe på 14 deltagere, men litt varierende i starten av 
året (noen syke, noen på reise), men de som kommer gir uttrykk for at dette er moro.  

Svetlana fullførte alle kurs i Seniordans ved Vestfold Seniordans Forening og oppdaterer seg 
regelmessig. Det blir danset vals, rumba, samba, tango, swing o.l. Musikken er fra 60-70-80 
tallet, som folk er glad i å danse til. Det er ønskelig at flere vil komme for en uformell aktivitet 
uten krav om ferdighet og bare føle på gleden med å danse. Dette gir styrke, balanse, 
hukommelse og ikke minst er det sosialt. 

 

7. Sjøstua — drift og utleie 
Fire grupper er knyttet til drift og utleie av huset. 

Drift 
 

Vaktmestergruppa 
Tar seg av vedlikehold ute og inne, teknisk drift, ettersyn av inventar samt 
vaktmesteroppgaver i forbindelse med utleie. Gruppa organiserer vårdugnaden som 
omfatter Husvikstranda, Strandbakken, Kirsebærhaugen og lekeplassen i Havørnveien. 

Medlemmer av gruppa har også tatt ansvar for opptaking og utsetting av badeflåten og 
badebøyene utenfor Husvikstranda. Plenklippingen på Husvikstranda utføres etter oppsatt 
turnus av medlemmer i området. 

Husgruppa (Kjøkkengruppa) 
Sørger for at alt til enhver tid er i orden på kjøkkenet og i kafeen og foreslår utskiftninger 
av inventar og lignende når dette er nødvendig. 

Informasjonsgruppa (tidl. Postkassegruppa) 
Hadde tidligere som oppgave å legge skriv og informasjon fra Vellet i alle postkassene i Vellets 
område — har nå ansvaret for å informere medlemmene via sosiale medier og å sette opp 
og ta ned kunngjøringer på oppslagstavlene.  

 

Konsertgruppa. 
Det har ikke vært noe aktivitet i gruppa i 2024 

 

Utleie 
Booking-gruppa 
Gruppa administrerer all utleie. Gruppa har egen kontakttelefon og epost adresse. Når 
Sjøstua ikke brukes til Vellets eller Bedehusets formål, leies den ut til eksterne 
arrangementer og møter. Utleie er den viktigste inntektskilden for vellet med over 50% av 
vellets samlede inntekter, og utgjorde kr 430 235 i 2024 mot kr 400 800 i 2023. 

Vedlikehold og anskaffelser i Sjøstua 
 

I 2024 har vi: 

- Anskaffet og skiftet ut komfyr 
- Gjennomført årlig vedlikehold av ventilasjonsanlegg (Veko) 
- Reparert Steamer (Tbg Elektro & Makinservice) 
- Utført service og kontroll av varmepumpe (Terjesen) 



- Utført kontroll av brannvarsleanlegg og skifte av nødlys (PET) 
- Stemming av Schimmel piano 

 

8. Økonomi 
 

Regnskapet for 2024 viser at Vellet fortsatt har god økonomi tross høyere kostnader.  
Overskuddet i 2024 var kr 259.466,-. 

 

Likviditeten er god og vi hadde kr 1.130.660,- i beholdning pr 31.12.2024.  Lånet som ble tatt 
opp i forbindelse med bygging av Sjøstua, ble gjort opp i 2024.   

 

På grunn av uro i det økonomiske markedet, er det fortsatt usikkerhet knyttet både til 
leieinntekter og likviditetsbeholdning (bankinnskudd) som for en stor del består av forskudd 
på leie. Styret vil derfor videreføre nøkternhet i bruk av penger også i 2025. 

 

9. Årsregnskap 
 

Årsregnskapet for 2024 med revisjonsberetning er vedlagt.  Regnskapet føres etter 
kontantprinsippet.  Styret foreslår at årets resultat på kr 259.466,- overføres til annen 
egenkapital.  Det er styrets oppfatning at årsregnskapet gir et rettvisende bilde av 
foreningens resultat, drift og balanse for 2024.  Regnskapet er satt opp under forutsetning 
om fortsatt drift og styret mener at grunnlaget for dette er til stede. 

Styret retter en stor takk til alle som støtter Vellet med sitt medlemskap. En spesiell takk til 
alle de som leder og deltar i Vellets mange aktiviteter.  Et inkluderende lokalmiljø kan bare 
skapes og opprettholdes dersom beboerne engasjerer seg. 

 

 



Husvik 19. febru ar 2025

Terje Gran

ØVvind Solheim

Jon Fredrik StuestØl

Leif Willy BlankertBente

)

Kathleen Hellman
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